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ZŠ POHŮRECKÁ SLAVÍ 60 A JE
V NEJLEPŠÍCH LETECH!
K oslavám výročí školy přispíváte vy
všichni nádhernými kresbami pod
vedením paní učitelek Evy
Kubalíkové a Ivy Valentové.
ČTĚTE NA STRANĚ 2 A 6

NOVÝ ATELETICKÝ OVÁL STÁL
VÍC NEŽ MILION KORUN.
Po novém oválu už běháte, můžete
se těšit na venkovní učebnu a
moderní jazykovou laboratoř.
ČTĚTE NA STRANĚ 4

ilustrace: Macháčková , 5.C
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Základní škola Pohůrecká slaví šedesátiny. GRATULUJEME!

Paní učitelka Štěpánka Študlarová je tu ráda
Dnes tu máme rozhovor s paní
učitelkou Š. Študlarovou.
 
Je ZŠ Pohůrecká první škola,
na které učíte?
Ano, nastoupila jsem hned
po studiu na vysoké škole. Toto
je má první škola, na které
pracuji.
 
Učíte 1. nebo 2. stupeň? Učím
na druhém stupni.
 
Jaké předměty učíte? Letos
mám matematiku, přírodopis
a výchovu ke zdraví.
 
Chtěla byste učit nějaké jiné
předměty? Ne, takto jsem
spokojená.

Jste ráda, že jste si vybrala
naši školu? Ano, jsem moc
ráda, že jsem na této škole.
 
Jaká je Vaše oblíbená barva?
Moje oblíbená barva je modrá,
v tom mám úplně jasno.
 
Myslíte, že se tu děti učí
dobře? Jelikož jsem tady teprve
od září, tak ještě nemám moc
přehled, ale můj první dojem
z dětí je dobrý, že se učí dobře
a snaží se.
 
Chcete být pořád učitelkou,
nebo chcete být povýšená?
Jsem na začátku, takže chci učit.
Jiné plány zatím nemám.

Daniela Dolejší a Valerie
Vávrovská 7.C

Pan učitel Radek Vinický létal s dronem u policie ve dvaceti pěti letech ještě
připraven. Doufám, že jsem už
nějaké životní zkušenosti
posbíral, a přes mé tři syny
a mohu je předávat dál.
 
Jaký předmět učíte raději?
Mám rád sice oboje ale moje
oblíbenější jsou Pracovní
činosti.
 
Jaká je vaše nejoblíbenější
barva?
Určitě zelená.
 
Jaké je vaše nejoblíbenější
zvíře?
Pes.

autor článku:
ALŽBĚTA MORAVCOVÁ

třída 7.C

Tento rok k nám nastoupilo
hned několik nových učitelů
a mezi nimi i pan učitel Radek
Vinický, tak jsme se ho zeptali
na pár věcí aby jsme ho lépe
poznali.
 
Jaké předměty učíte?
Učím Pracovní činnosti a taky
Tělesnou výchovu.
 
Jaké povolání jste dělal
před tím než jste nastoupil
do školství?
Pracoval jsem u policie České
republiky.
 
Z jakého důvodu jste opustil
vaše předchozí povolání?
Předchozí povolání bylo sice
velice zajímavé, tak ale
i zároveň velmi časově náročné.

A jelikož mám doma tři děti, se
kterými chci trávit více času, tak
jsem se rozhodl pro změnu
povolání.
 
Líbí se vám tady na škole?
Tak samozřejmně.
 
Co jste dělal konkrétně
u policie?
Já jsem pracoval u oddělení
bezpilotních prostředků
konkrétně dronů.
 
Co vás přivedlo k práci
ve školství?
Před několika lety jsem
vystudoval na JČU obor
Biologie a Tělesnou výchovu.
Tenkrát jsem se rozhodl jit jiným
směrem, protože k práci učitele,
podle mého názoru, není člověk
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Berlín očima Valerie Vávrovské (7.C)
Fotku East Side Gallery přivezla
z rodinné dovolené v Berlíně
naše redaktorka Valerie
Vávrovská.
 
Dneska najdete v hlavním městě
Spolkové republiky Německo už
jen pár desítek metrů této
zvláštní zdi. Byla postavena
v roce 1961 a její celková délka
přesahovala 165 kilometrů.
Berlínská zeď rozdělovala město
na dvě části - západní
a východní - a byla symbolem
tak zvané Studené války.
 
Zeď byla zbořena v roce 1989.
Poslední zbytky původně
obludné stavby slouží dnes
umělcům. Tomuto místu se říká
East Side Gallery
 
Co podle vás pojem Studená
válka znamená?
 
a) je to válka, která se vede
pouze chladnými zbraněmi, jako
jsou nože, meče a podobně.
 
b) je to válka, která se vede jen
v severských státech a za
severním polárním kruhem.
 
c) studená válka se vede pouze
v zimě a bojové operace se
provádějí brzy ráno, dokud
nevyjde slunce.
 
d) šlo o válku mezi dřívějším
Sovětským svazem (dnešní
Ruská federace) a západní
Evropou a USA. V této válce se
nebojovalo v otevřených
bitvách, mocnosti se navzájem
držely v šachu.

Pro zasmání přidáváme pár vtipů nalezených v hlubinách internetu.
Doktor mi řekl, že ranní
rozcvička mi přidá pár let
života...
A měl pravdu. Po dnešních
třiceti dřepech se cítím
na osmdesát pět
 
„Haló.je tady poradna
pro alkoholiky?“
„Ano“
Jak se dělá mochito?
 
Mistr ve vrhu koulí povídá
trenérovi: “Dnes se musím
předvést, na tribuně sedí moje
tchýně“
„Nemáš šanci, tam nedohodíš!“
 
Pán: Doktore, řekněte mi
pravdu. Umře tchyně?
Doktor: ne
pPán: A teď?
Doktor: ne

Pán: a co teď?
Doktor: ne a přestaňte mi
do kapsy strkat peníze
 
Nejlepší část na donatu je ta
dírka uprostřed. Tu si vždy
nechám nakonec.
 
Přijdou malomocní do školy
a povídají: tak co nám dneska
odpadne.
 
Nechcete-li umřít sami, staňte se
řidičem autobusu.
 
Pepíček: Paní učitelko, moji
babičce je 90 a stále je plna
energie.
Učitelka: A odkud je tvoje
babička?
Pepíček: Z Černobylu.
 
Víte jaký je nejoblíbenější nápoj

vozíčkářů? Točená kola.
 
Přijde muž za manželkou:
„Porazil jsem šachového
mistra republiky.“
Manželka: „Vážně? kdy?“
Manžel: „Když jsem vycouval
z parkoviště...“
 
Tati, kdo je muž?
To je takový člověk, který je
velmi silný, vše dělá pro svoji
rodinu, chrání ji, stará se o ni
a má ji rád.
Tati já bych chtěl byt takovým
mužem, jako je maminka
 
Víš, jak nejlíp potrestat slepé
dítě?
Přesuň nábytek
 
Moje děti se mi smějí, že jsem
bláznivý a já se směju jim,

protože neví, že je to dědičné.
 
Na světě je tolik talentovaných
fotografů a pak tady je paní co
mě fotila na občanku.
 
Víte, že se dá pomocí vodováhy
zjistit kde je sever?
Stačí na ní položit kompas.
 
Jde to jedním uchem dovnitř
a druhým ven, co to je?
Krumpáč.

autor článku:
DANIELA DOLEJŠÍ

třída 7.C
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Školní rok jsme zahájili na novém atletickém oválu
Také máte nové hřiště.
Co plánujete postavit
do budoucna?
Možná máme v plánu udělat
novou venkovní celoroční
učebnu, bude prosklená
a budeme tam moct být i v zimě.
Teď budeme modernizovat
v kuchyni novou pánev.
Plánujete nakoupit nějaké
nové vybavení?
To je každoroční věc. Vždycky
se musí koupit nějaké nové židle
a lavice, které se vždycky zničí.
Teď budeme kupovat nějaké
nové notebooky a nové
interaktivní tabule. Příští rok se
dokonce bude dělat nová učebna
přírodopisu a nová moderní
interaktyvní učebna cizích
jazyků.

autor článku:
BARBORA BENEŠOVÁ

třída 7.C

autor článku:
ANIČKA DUONG THANH QUYNH

ANH
třída 7.DZástupce ředitele Vratislava

Ulricha jsme se zeptali, jaké
investiční akce se v poslední
době podařilo dokončit?
Jsme strašně rádi, že se nám

povedlo o prázdninách udělat
nový školní atletický ovál, který
byl v katastrofálním stavu. Tak
jsme ho nechali celý přebudovat
za víc jak jeden milion korun.

Hlášky na 
chodbách
Určitě už jste všichni viděli, že
na chodbě naší školy je nádherná
výzdoba na oslavu šedesáti let
od založení a také jste si mohli
všimnout pár hlášek které jsou
tam vyvěšené třeba například:
 
,,Na šedesát vypadáš skvěle“
 
Ráno přijde prvňáček do školy
a paní vychovatelka se ho ptá:
,,Do jaké třídy chodíš,
chlapečku?“ A chlapeček
odpovídá: ,,Já chodím do první
ó“
 
Paní vychovatelka nalévá
prvňáčkům polévku. Ozve se
Péťa: ,,Ale tu jsem si
neobjednal!“ 
 
,, Paní učitelko, to není nic
proti vám, ale mamku už
pořád nebaví se dívat
na Edupage!“
 
Žáček opakovaně
přes napomenutí vychovatelky
stříkal vodu z pítka na zeď
školy. ,,Jáchyme, kdo tě tam
pustil?“ ptá se vychovatelka!
Jáchym: ,,Zase nikdo“

Skateboarding - Adam Fišer 9.D

Jak jsi přišel na to že budeš
jezdit na skateboardu? 
Přišel jsem na to úplnou
náhodou, chtěl jsem na tom jen
jezdit do školy a potom když,
přišla karanténa, jsem vlastně
neměl co dělat, tak jsem začal
jezdit na dvoře.

Jak je to s tím závoděním?
Závody fungují tak, že vlastně
teďka, momentálně v Česku se
jezdí tak zvaný český
skateboardový pohár, je to
vlastně série závodů po Česku,
na ty se může přihlásit každý
a pak je veliké vyvrcholení,

mistrovství České republiky, tam
jsem dosáhl bronzového
umístění.
Kolik máš zlatých medailí?
Momentálně mám dvě.
Jak jsi se cítil na mistrovství
ČR?
Byl jsem docela ve stresu, ale
nakonec to dopadlo docela
dobře.
Jaký je tvůj nejoblíbenější
trik?
Můj nejoblíbenější trik je určitě
flip o 360 stupňů.
Jaký první trik jsi se naučil
a jaký je tvůj nejtěžší
Můj první trik, který jsem se
naučil, byl ollie a nejtěžší trik
backside lipslide.
Posloucháš při jízdě nějaké
písničky?
Ano, určitě poslouchám, můj
oblíbený interpret je například
Travis Scott.
Podporují tě
ve skateboardingu rodiče?
Ano, podporují a moc jim za to
děkuju.
Věnuješ se i něčemu jinému?
Ano, dělám už jedenáct let
atletiku.

autor článku:
ISABELLE TESAŘOVÁ

třída 7.C

autor článku:
DANIELA DOLEJŠÍ

třída 7.C

Šedesáté výročí 
ZŠ Pohůrecká
Den otevřených dveří, čtvrtek 9.
listopadu, je letos výjimečný
návštěvou paní primátorky
Dagmar Škodové Parmové.
Když se v těchto dnech
procházíte po chodbách naší
školy, chodíte okolo obrázků
a velkých výtvarných istalací.
Pod vedením paní učitelek Evy
Kubalíkové a Ivy Valentové je
vyrobili žáci a žákyně naší
školy.
A aby vzácných hostů nebylo
málo, přivítá naše škola také
jednoho z vůbec prvních žáků
ZŠ Pohůrecká. Redakci
Pohůrecká slíbil poskytnout
rozhovor, který si rozhodně
nenechte ujít v jednom z příštích
vydání.
Školní noviny Redakce
Pohůrecká, které v tento
slavnostní den vychází už
popáté, děkují všem
spolupracovníkům a zejména
čtenářům za přízeň
a schovívavost. Přestože každé
vydání průběžně kontrolujeme
a snažíme se o co nejvyšší
jazykovou správnost, může se
stát, že nám zlomyslný
novinářský šotek někdy přehází
písmenka nebo smaže čárky.
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Znamení Lva, 22. 7.- 23. 8.

Osobnost Lva
Lidé ve znamení Lva jsou
rodilými vůdci. Rádi se chlubí
svými úspěchy a kritiku

nesnesou právě nejlépe. Ale jsou
to lidé narození v dobročinném
znamení.
Má rád 
Ze všeho nejvíc miluje
komplimenty a uznání. Má vztah
ke sportu a rád soutěží.
Nemá rád
Nikdy se nesmíří s porážkou
a podceňováním. Nemá v oblibě
slabochy a lidi, kteří nedodrží
své slovo.
Živel Lva-oheň, Planeta-Slunce

-bar-

Znamení Panny, 23.8. - 22.9.

Osobnost lidí v panně
Tito lidé jsou obdařeni
pečlivostí, logickým myšlením
a trpělivostí. Jsou pracovití
s velkým smyslem pro detail.
Má rád
Rádi pomáhají ostatním

a důležité pro ně bývá zdraví,
čistota a pořádek ve všem, co
dělají. Mají dobrý vkus, oceňují
hezky sladěné věci, zakládají si
na vzdělání.
Nemá rád
Chaos není pro ně. Dokáže je
naštvat lehkovážnost
i neúmyslné zanedbávání
důležitých věcí.
Živel Panny -  země, Planeta -
Merkur

-bar-

Znamení Váhy,  23. 9. - 22. 10.

Osobnost 
Váhy jsou velmi intelektuálně
založení lidé, mají velmi jemnou
povahu a ovládá je znamení
vzduch. V každé své činnosti
usilují o klid. Spěchu a stresu se

naopak vyhýbají
Silné stránky
Mají smysl pro férovou
a spravedlivou hru. Než něco
udělá, zváží všechna pro a proti.
Slabé stránky
Nerad se rozhoduje. Raději
nechá rozhodnutí ostatním a sám
se přizpůsobí. Někdy může mít
sklony k pasivitě a lenosti.
Povaha: mužská , živel: vzduch

autor článku:
BARBORA BENEŠOVÁ

třída 7.C

Křišťál Křišťál účinky: všestranný
pomocník, který nás zbavuje
všeho negativního a posiluje
dobré, zdravé a pozitivní
vlastnosti. Čistí vše, co by nám
mohlo škodit. Jak z naší aury,
tak z prostředí, ve kterém se
nacházíme
Je symbolem světla na Zemi
a posiluje ho i v nás.
V kombinaci s ostatními kameny
posiluje jejich účinek.
Nejvíc je ale astrologicky spojen
se znameními Lva, Kozoroha
a Vodnáře.

-dol-

Žhavá novinka letošního léta
Barbie je komedie a fantazy
film.
Režisér: Greta Gerwing, Greta
Gerwing je americká herečka
scénáristka a režisérka.
Děj: Barbie (Margot Robbie) je
panenka kterou všichni milují,
teda myslí si to. Jednoho dne
Barbie přišla za „divnou Barbie“
(Kate Mckinnon). Barbie se
zeptala o pomoc, a divná Barbie
jí řekla, aby šla do reálného
světa najít tu holku, která si s ní
hraje, a aby ji zachránila.
Na cestě do reálného světa

s Kennem (Ryan Gosling)
potkali hodně lidí. Pomůžou jí?
A najde ji Barbie, nebo uvízne
v reálném světě? A co se stane
s Kennem? Koukněte se na film
a zjistěte to.

autor článku:
BARBORA BENEŠOVÁ

třída 7.C

autor článku:
ANIČKA DUONG THANH QUYNH

ANH
třída 7.D

Fantasy okénko
V této rubrice budou vycházet
fantasy knihy které se naší
redakci líbily. Přesnější popisy
knížek budou vycházet v dalších
číslech.
 
Narnie -  poznání jiného světa
 
Probuzení Tmy -  boj proti zlu
 
Dívka ze země venku - příšery
 
Myší hlídka -  komix
 
Pán prstenů-  klasika, hobiti

autor článku:
ALŽBĚTA MORAVCOVÁ

třída 7.C
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Léto u moře, Anička (7.D)

Jak už jste jistě poznali,
závěrečnou stránku věnujeme
fotkám s letní tématikou a trochu
zavzpomínáme na prázdniny.
V poslední době si možná častěji
než suvenýry vozíme domů
z cest fotky v telefonu. A když

se na ně podíváme, zase si
na chvilku vzpomeneme, jaké to
tam bylo. Slovo suvenýr pochází
z francouzštiny a znamená
vzpomínka.

-pok-

Rimini v Itálii, Anička (7.D)

Tým redakce
Šéfredaktoři:
Martin Pokorný
Lenka Horáčková
Zuzana Vilkovská
 
Stálá redakce na druhém
stupni:
Barbora Benešová,
Daniela Dolejší,
Valerie Vávrovská,
Alžběta Moravcová,
Isabelle Tesařová,
Thanh Quynh Anh Duong
(Anička)
 
Redakce na prvním stupni:
Tomáš Froulík
Jakub Trpák
 
Korektury: Eliška Lavičková
 
Sazba a tisk: Jaroslav Erhart
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Mezinárodní 
den cukrovinek

nálady. Na konci 15. století
přivezli Španělé z Jižní Ameriky
do Evropy kakao, které se
původně konzumovalo hořké.
První čokoláda byla vyrobena
v roce 1847. Dnes existují tisíce
druhů nejrůznějších cukrovinek,
bonbónů a lízátek. Slovo
„bonbon“ pochází
z francouzského slova „bon“ což
v češtině znamená „dobrý“.

autor článku:
TOMÁŠ FROULÍK

třída 5.D

Na 4. listopadu připadá
Mezinárodní den sladkostí
a cukrovinek. Protože lidé
odjakživa rádi mlsali, první
sladké dobroty vyráběli už
ve starověkém Egyptě z medu,
ořechů a fíků. Populární bylo
ovoce naložené v medu. Cukr
pro přípravu sladkostí začali
používat Arabové a postupně se
cukrovinky rozšířily po celém
světě. Dokonce se dříve
prodávaly v lékárně jako lék
na kašel, na nervy a pro zlepšení

Recept na 
domácí mátové 
bonbony
Kdo by neměl rád mátové
bonbóny. Ty miluje snad každý
a není vůbec těžké si je připravit
doma.
 
Budeme potřebovat:
- 2 polévkové lžíce sušených
mátových lístků
- 100g cukru krupice
- 120ml medu
- šťávu z půlky citronu
 
Začneme tím, že všechny
ingredience v hrnci rozehřejeme
na mírném ohni. To, že je hmota
hotová poznáme, když její
kousek vytažený z hrnce
ztvrdne.

Poté si na pracovní plochu
vyndáme pečící papír, posypeme
si jej moučkovým cukrem
a pomocí čajové lžičky na něj
naneseme malé bonbóny.
Necháme je ztvrdnout
a uchováváme při pokojové
teplotě a v suchu.

autor článku:
TOMÁŠ FROULÍK

třída 5.D

Představujeme posily prvního stupně: Hana Kaňková
V tomto školním roce se
k našemu učitelskému sboru
přidala Mgr. Hana Kaňková.
 
Z jaké školy jste k nám přišla?
Přišla jsem k vám ze střední
automobilní školy.
 
Proč jste si vybrala právě ZŠ
Pohůreckou?
Byla jsem tady na přednáškách
a líbilo se mi tady.
 
Co Vás u nás nejvíc
překvapilo?
Překvapilo mě u vás, že rádi
sportujete.
 
Jaký předmět neraději učíte?
Nejraději učím tělocvik.

 
Který předmět byl Váš
nejoblíbenější, když jste sama
chodila do školy?
Měla jsem ráda tělocvik
a zeměpis.
 
Jaké je Vaše nejoblíbenější
zvíře?
Mám ráda psy.
 
Jaká je Vaše nejoblíbenější
barva?
Moje nejoblíbenější barva je
růžová.
 
Které je Vaše nejoblíbenější
jídlo?
Mám nejraději indická jídla.

Jana Šonková
Na naši školu od září
nastoupila nová paní učitelka
prvního stupně Mgr. Jana
Šonková. Učí třídu 3.E.
 
Z jaké školy jste k nám přišla?
Ze ZŠ Borek.
 
Proč jste si vybrala právě ZŠ
Pohůreckou?
Protože jsem slyšela, že je to
moc dobrá škola.
 
Co Vás u nás nejvíc
překvapilo?
Nejvíc mě překvapilo, jak je
obrovská a kolik je tu dětí.
 
Jaký předmět učíte nejraději?
Výtvarnou výchovu.
 
 

Který předmět byl Váš
nejoblíbenější, když jste sama
chodila do školy?
Také výtvarná výchova.
 
Jaké je Vaše nejoblíbenější
zvíře?
Kočka.
 
Jaká je Vaše nejoblíbenější
barva?
Oranžová.
 
Které je Vaše nejoblíbenější
jídlo?
Sushi.

autor článku:
TOMÁŠ FROULÍK
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Halloween - malý pavilon

ilustrace: Ema Čížková , 2.C Řešení kvízu: EDUPAGE

Oblíbené místo ve škole
Na konci října proběhla anketa
o nejoblíbenější místo ve škole.
Ankety se účastnily
všechny 5. ročníky. V anketě
bylo 7 možností k hlasování:
třída, chodba, tělocvična,
venkovní sportoviště, záchody,
učebna informatiky a jídelna.
Ankety se celkem
zúčastnilo 93 dětí, 86 hlasů
platilo.
V 5.A vyhrálo venkovní
sportoviště a tělocvična, obojí se
6 hlasy. V 5.B s 6 hlasy
vyhrála vnitřní tělocvična. V 5.C
nejvíce hlasů dostala také
tělocvična. Měla 7 hlasů.
V 5.D zvítězilo venkovní
sportoviště s 11 hlasy. V 5.E
vyhrálo také venkovní

sportoviště. Dostalo dokonce 14
hlasů!
V celkových výsledcích se na 1.
místě se umístilo venkovní
sportoviště s 34 hlasy. 2.
místo obsadila tělocvična s 21
hlasy. Na 3. místě skončily nové
třídy celkem s 10
hlasy. Ostatní místa ve škole
skončila na dalších příčkách
a měla 7 a méně hlasů.
Zaujalo mě, že učebna
informatiky skončila
předposlední a měla jen 5 hlasů.
Děkujeme všem dětem, které
nám pomohly vyplnit anketu
o škole.
 
Autor ankety: Jakub Trpák

Kvíz o naší 
škole

 
4. Kolik je v naší škole
počítačů?
D)170
M)260
T)70
V)320
 
5. Jak dlouho je v provozu naše
škola? ( včetně let v provizóriu)
E) 60 let
P) 63 let
N) 64 let
R) 59 let
 
6. Kolik je na naší škole tříd?
B)38
G)41
Š)45
K)50
 
Tajenka: 1, 4, U, 5, 2, 6, 3

1. Kolik je v naší jídelně stolů?
E)80
F)70
C)110
T)90
 
2. Jak dlouhá je naše běžecká
dráha?
K)280m
A)220m
M)150m
Z)400m
 
3. Kolik má škola zaměstnanců?
P)86
D)108
E)92
J)121

Rubikova kostka
Rubikova kostka je hlavolam
původně tvořený krychlí
složenou z menších barevných
kostiček. Úkolem řešitele je
otáčením přeuspořádat
jednotlivé její části tak, aby
každá strana celého hlavolamu
měla stejnou barvu. Existují
i varianty, které nejsou
krychlemi, ale jehlany,
mnohostěny nebo dalšími
geometrickými tělesy. Kostka
formátu 3 × 3 × 3 se stala hitem
v letech 1975 - 1980, kdy byla
vyráběna v milionových sériích
a stala se nejprodávanějším
produktem na planetě Zemi.
Vynalezl ji maďarský sochař
a architekt Ernő Rubik v roce
1974. Největší vyrobená kostka
na světě má 33×33×33 dílků.
Dodnes bylo prodáno více než

350 miliónů kostek a více než 80
druhů. Sport, ve kterém hráči
a hráčky řeší Rubikovu kostku
v co nejkratším čase, se nazývá
speedcubing. Jeho šampionem je
jednadvacetiletý Mark Park
z Kalifornie, který složil kostku
o velikosti 3 × 3 × 3 za 3,13
sekundy. Překonal tak o 0,34
sekundy dosavadní rekord, který
v roce 2018 vytvořil Číňan
Yusheng Du, a zapsal se tak
do Guinnessovy knihy rekordů.
 
Autoři článku: Tomáš Froulík,
Jakub Trpák


